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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2009-03-05 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  
V I C E  O R D F Ö R A N D E ,  S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M   

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  H A R A L D  F R E I J  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  J O N A T A N  O L O F S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F O C :  J O N N Y  K A R L S S O N  

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

Representant från FARM saknades under hela mötet. 

§ 2 ALUMNIFÖRENINGEN  
Johan Hillergren som är studentrepresentant i Alumniföreningen kom och berättade vad det 

innebär att sitta som studentrepresentant. Johan kommer att gå av till hösten så det behövs en 

ny studentrepresentant. 

§ 3 RAPPORT FRÅN F6 
F6 har haft deras första aspaktivitet. Nästa fredag har de ET-raj. 

§ 4 RAPPORT FRÅN DP 
DP har haft omsits. I fredags hade de Dup och imorgon är det Dup då ska asparna hjälpa till. 

§ 5 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK har planerat för samarrangemang med andra sektioner. 

§ 6 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har planerat inför cocktailpartyt och aspning. Arbetet med att få igång kursen Career 

Service har avslutats. Kursen verkade väldigt bra på pappret men var tydligen inte lika bra i 

verkligheten. 
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§ 7 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc ska kolla på ett nytt flipper och köpa det om det är i bra skick. 

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Kärnstyret har gjort en översikt av budgeten, planerat inför stormötet och arbetat med en 

psykosocial undersökning som ska skickas ut. 

§ 9 INFORMATION  
Niklas berättade och visade hur examenspärmen fungerar. 

De fem sökande till platserna på institutionsråd har placerats ut. 

Kåren delar ut jämställdhetspris och vill gärna ha in nomineringar. 

Niklas har varit på KU-möte. Där berättade de bl. a. att kårobligatoriet antagligen kommer att 

tas bort.    

§ 10 SEKTIONSAVGIFT  
Erik har gått igenom budgeten för att undersöka om vi kan ta bort sektionsavgiften utan att 

göra allt för stora ändringar på verksamheten. Vi diskuterade om sektionsavgiften och ska ta 

upp det på nästa möte. 

Extra sektionsmöte angående sektionsavgift kommer att vara torsdag lv 2. 

§ 11 CFS 
Karin har gjort ett kontrakt där medlemmarna i CFS ska skriva under innan de får access till 

Focus. 

§ 12 PINGISBORD  
Det har kommit in förslag på att skaffa ett pingisbord och förvara det i skyddsrummet. Vi tycker 

att det är en bra ide med pingisbordet, men det kan inte förvaras i skyddsrummet. Till nästa 

möte ska vi tänka på om det finns någon lämplig lokal där vi kan ha ett pingisbord.  

§ 13 FINFORM 
Om Finforms nästa nummer kommer att vara som de tidigare så kommer de att gå över 

budgeten.  Detta beror på en ny avgift vid tryckeriet. Vi tar upp detta på nästa möte. 

§ 14 ÖVRIGT 
Det har kommit in förslag på att ordna en tavla med alla nollningsfoton. 

Erik har satt ihop en folder som är tänkt att de till nyinvalda. 

Britney har i år gått back med 20 000kr. Erik ska kolla upp vilka utgifterna är. 
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§ 15 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 19 mars.  

§ 16 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Karin Elam Mikaela Holm 
Ordförande Vice ordförande, 

Sekreterare 
 


